
 

 

 
Norsk Pointerklub 

REFERAT 
STYREMØTE 
27.11.24 

   

 

MØTETYPE Møte via Teams 

MØTELEDER Rune Hoholm 

PROTOKOLLFØRER Anne Grethe Hafslia 

DELTAKERE 

Rune, Ingrid, Morten, Lene, Olav,  
Fra AR: Steinar 
Fravær: Robert og Tine 
 

 
 
Rune ønsket velkommen. 
 

Emner på dagsordenen 
 
 

SAK 47/24 

SAKER FRA 
AVLSRÅDET 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Oppsummering fra avlskonferansen. 
2.Oppsummering fra Hovedprøven 2024 – behov for oppgradering av utstyr. 
3.Rune refererte fra møte i RU. 
 

KONKLUSJONER 

1.Det var ca. 100 stk som deltok på avlskonferansen digitalt. Mange positive tilbakemeldinger på avlskonferansen. 
Det tekniske fungerte meget bra. Dyktig foredragsholder som holdt et interessant foredrag om avl og genetikk. 
Noen reagerte på at spørsmålene måtte sendes inn på skjema. Det er planlagt nye avlskonferanser i 2025. Tema 
blir bla. hudsykdommer.  
RAS dokumentet må revideres i 2026. En avlskonferanse bør avholdes i forbindelse med revideringen. 
 
2.Hovedprøven gikk underskudd med kr. 33 000,- Arrangementet var godt gjennomført. Det er behov for 
oppgradering av utstyr. Materialforvalter går over utstyret, og ser hva som må skiftes ut/suppleres. 
 
3.Raseklubbene kan komme med innspill til jaktprøvereglementet angående uønsket atferd hos hund. 
Raseklubbene diskuterer og tilbakemelder til RU. 
Det jobbes med digitalisering av jaktprøvekritikker. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

3.AR og Rune diskuterer og lager et utkast som sendes til styret NPK.  02.12.24 

 
 
 
 
 
 



 

 

SAK 48/24 
FORSPONSOR  
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Olav informerte om arbeidet med å skaffe forsponsor NPK 

KONKLUSJONER 

Olav har vært i kontakt med Dyrefor.no. 
Styret NPK bifaller at Olav sender søknad til Dyrefor.no. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Sende søknad Olav 28.11.24 

 
 
 
 

SAK 49/24 
SAK FRA VESTFOLD FK 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

 
 

KONKLUSJONER 
Saken er unntatt offentlighet. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 50/24 
REGNSKAP 2024 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Rune informerte om regnskap 2024. 
Rune sender regnskap til medlemmene styret NPK. 

KONKLUSJONER 
 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Sende regnskap 2024. Rune Utført 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

SAK 51/24 
RS 2025 - STATUS 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Ingrid har innhentet priser på hotell, og har sett på reisekostnader til Kristiansand. 
 
 

KONKLUSJONER 

Ingrid ser mer på logistikken for å komme seg til Kristiansand. 
Ingrid sender e-post til deltakere på DK og RS 2025. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Sende e-post til deltakere. Ingrid Snarest 

 
 
 
 

SAK 52/24 
EVENTUELT 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Strategi NPK. 
2.Neste styremøte. 
 

KONKLUSJONER 

1.Rune presenterte et utkast for arbeidet med strategi NPK. Styret NPK får utkastet tilsendt og gir tilbakemelding. 
2.Neste styremøte blir 22.01.25 kl.20.00 på Teams.  
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

1.Gi tilbakemelding til Olav og Tine. 
2.Sende innkalling og agenda. 

Medlemmer styret NPK 
Rune 

30.12.24 
Innen 20.01.25 

 
 


